
Protokoll från Glömsta Fastighctsägarcfiirenings ordinarie 
föreningsstämma den 23 maj 2019. 

1. Vala,· ordförande , ·id stämman och anmälan av stiimmoordförnndens val av 
protokollförare 

Peter Vi kström valdes ti ll stämmans ordft>rande. 

Yvonne Wahlström anmäldes av ordföranden till stämmans protokollförare. 

2. Godkännande 8'' röstlängd 

Närvarande med lemmar samt fullmakter avprickades mot röstlängden. Antal röstberättigade 
medlem mar uppgick till 18 st och l l fullmakter. Stämman godkände röstlängden . 

3. Vala,, en eller två justeringsmän tillika rösträknarc 

Lars Eriksson och Kri ster Larsson valdes till justeringsmän, tillika rösträknare. 

4. Frågan om stämman blivit utlyst i behörig ordning 

Stämman ansåg att kallelse till mötet behörigen skett. 

5. Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes av mötet med tillägg att under övriga ärenden presentera ett förslag 
ti ll verksamhetsplan gällande år 2019-2020. 

6. Styrelsens årsredovisning, (verksamhetsberättelse, resultat och balansräkning) samt 
revisionsberättelse 

Årsredovisningen samt revisionsberättelsen för 2018 var bifogad kallelsen. 

Fråga om varför medlemsavgiften inte stämmde med antalet medlemmar? Föreningens 
ordförande svarade att medlemmar har avlidit, flyttat och att stugans skick inte 
inbjuder till att bli medlem. 

7. Beslut om fastställande av resultaträkningen och balansräkningen samt om hur vinsten 
eller förlusten enligt den fastställda balansräkningen ska disponeras 

Resultat- och balansräkningen godkändes av mötet och resultatet balanseras i ny räkning och 
lades därmed till handlingarna. 

8. Beslut om ansvarsfrihet åt styrelseledamöterna 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet av stämman för det gångna året. 

9. Frågan om arvoden till styrelseledamöterna och revisorer 

Stämman godkände oförändrade arvoden för det kommande året, 980 kr för styrelsemedlem 
samt 400:-för revisorer. 

10. Medlemsavgift för kommande verksamhetsår 

Styrelsens förslag på oförändrad medlemsavgift på 200 kr för nästa verksamhetsår godkändes 
av stämman. 

11. Beslut om antalet styrelseledamöter och styrelsesuppleanter som ska väljas 

Stämman beslutade att antalet ledamöter ska vara 3 ordinarie och I suppleant. 



12. \'al a, st~ n•lselt>tlamötrr och SI) rrlS<"~ 11pplt•1rnttr 

11 ) \'al 11, rn ~ •~ rt'lsrlrdamol llå 2 11 r: 

Stämman ~odkändc ny, al :i , Peter Vikstriim. 
(Kv11rs1år l Ar l ;irs.-Olm Bö~jcsson nch Mikael Jiinssrni.) 

h) Val a, l'n styrrlsrsupplr:rnt på I ar: 

S1åmrnan godkände n~ val av Jane 1101 111 . 

13. \ "al a, re, ·isorrr och rnisorssupplcantcr 

a) Vala, "" ordinarir revisor på ett år: 

Stämman godkände nyval av Maie Hcdin. 

b) Vala,, en revisorssupplcant på ett år: 

Stämman godkände nyval av Pernilla Helmersson. 

14. Val av valberedning 

Eftersom det inte fanns några intresserade så beslöt stämman att avvakta till nästa 
stämma. 

15. Val av stugfogde 

Mötet godkände omval av Yvonne Wahlström. 

16. Övriga ärenden 

En Verksamhetsplan presenterades för 2019-2020. 

En lista lades fram där medlemmarna kunde anmäla sitt intresse att hjälpa till på olika 
arrangemang. 

Diskussion om trafiksituationen togs upp vad gäller höga häckar i gatukorsningar, 
samt att högerregeln gäller i området. 

OCR-nummer på inbetalningskorten där det påpekades att det beror på vilket system 
banken har och att det innebär en högre avgift för föreningen. Samt att det krävs ett 
unikt OCR-nummer för varje medlem. 

Medlemsregistret och GDPR diskuterades också och styrelsen uppdrogs att överse och 
uppdatera medlemsregistret. 

Vad ska man göra för att minska medlemstap 

17. Avslutning 

Ordföranden tackade mötesdeltagarna och förklarade stämman avslutad. 

Vid protokollet, 

Qk~~~~ 
Y ~ nne W ah I ström 

Justeras, ; ; ::; /7 
L~ #~~-··········· ································· 

Lars riksson Krister Larsson 
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